
 

 
Utfärdare Datum Lokal och plats Mötesnr
Svenska Skidskytteförbundet 2009-04-18/19 Arlanda stad  9 

Mötesdeltagare Övriga deltagare: 
Björn Eriksson, Olle Dahlin, Ingemar Arwidson,  Birgitta Kristoffersson, Jan Forsgren, 
Leif Emsjö. 
 

Björn Bettner, adj 
samt under viss del av 
mötet Håkan Blidberg 
och Staffan Eklund 

Kallelse/protokoll delges även Beräknad mötestid 
  

Deltagare enligt kallelse/Förhinder anmält för Protokollförare 
      Marianne Nilsson, Stefan Söderblom och Annika Wredenberg. Leif Emsjö 
 

FÖREDRAGNINGSLISTA - PROTOKOLL STYRELSEMÖTE
 
Löpnr Föredragningspunkter, Beslut - åtgärd Färdigdatum Föredragande/Ansvarig 

1 Mötets öppnande 
Leif Emsjö utsågs i Stefan Söderbloms frånvaro att föra protokoll. 
 

  

2 Val av justerare för mötet 
Beslut: Jan Forsgren 
 

 
 

 
Jan 

3 Godkännande av dagordningen 
Beslut: Ja. 
 

  

4 Justering av föregående protokoll 
Beslut: Protokoll nr 7 och nr 8 justerades och lades till 
handlingarna. 
 

  
 

5 Rapport BEAB 
Ingemar Arvidson informerade om resultatet för WC-
arrangemanget 2008 som innebar ett underskott.  
Kostnaderna var i stort enligt budget, medan intäkterna mindre än 
budgeterat. 
 

  

6 Marknad & Internationellt 
Redovisning Sponsring 
Håkan Blidberg informerade om pågående marknadsaktiviteter. 
Han underströk att intresset för skidskytte är stort efter alla 
framgångar men att också pågående lågkonjuktur gör marknaden 
försiktig. Håkans prognos talade för en viss höjning av intäkterna. 
Därtill kommer en del positiva kontakter  med ytterligare 
intressenter som kan öka inkomsterna. 
Speciell bearbetning av regionala marknaden har varit mycket 
framgångsrik. 
 
a)  JVM 2010/OC Torsby 
Ingemar Arwidson rapporterade att Gun Fahlander och Patrik 
Jemteborn genomför en kickövning med OC i Torsby i syfte att 
stimulera/utbilda inför JVM-arrangemanget 
i  2010. OC Torsby. 
 
b) IBU-cup Idre 
Ingemar Arwidson rapporterade att SSSF för samtal med region 
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Dalarna samt Älvdalen kommun och Idre Fjäll om möjligheterna 
för att arrangera IBU Cup hösten 2009 
Beslut: Styrelsen beslöt att Sverige ska ansöka om att få arrangera 
IBU Cup 2010 och 2011. 
  
c) WC-09 Östersund 
Ingemar Arwidson gav en lägesrapport om budgetarbetet inför 
WC-arrangemanget i Östersund dec 2009. Han återkommer med 
ny rapport i samband med nästa styrelsesammanträde. 
 
d) Projektet 
Det har nämnts att resurser för det inställda sk Blåtandsprojektet 
skulle kunna utnyttjas i WC-sammanhang.  
Ingemar Arwidson kunde nu dementera detta. 
Samtalen med  Länsstyrelsen, Kommunen och Turistbyrån 
fortsätter med ambition att skapa en konstellation som delar på 
risken. 
 
e) Lilla paketet 
Håkan Blidberg redovisade innehållet i ett mindre sponsorpaket 
”Välkommen som Supporter”, som  kostar 10 tusen kronor. 
Kampanjen som riktar sig mot mindre sponsorer, har nyligen 
inletts. 
Inom kort kommer det att vara möjligt att boka biljetter inför 
höstens WC på Internet och köpa biljetter via Turist och 
kongressbyrån i Östersund. 
 
f) övrigt internationellt 
Informerade Olle Dahlin om att ett Nordic Meeting hålls på 
Arlandastad 21 april där eventuellt IBU-ordföranden Anders 
Besseberg  kommer att delta. 
 
Beslut: Styrelsen beslutade att ansöka om att få arrangera  IBU Cup 
2011/2012. 
 

 
 
Olle 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Olle 

7 Elit 
a) Försäkringar 
Rapport Birgitta Kristoffersson 
 
b) Åkaravtal 
Lägesrapport Birgitta Kristoffersson 
 
c) Avtal SOK 
Björn Bettner, lägesrapport 
 
d) Elitidrottssatsning RF 
Björn Erikson rapporterade om diskussionerna mellan RF och SOK 
som rör de båda organisationernas hantering av satsningen på elit. 
 

  
 
 
 
 
 

8 Ekonomi & Personal 
a) ekonomiskt utfall per 2009.03.31 
Den ekonomiska situationen diskuterades och det konstaterades 
att det är viktigt att begränsa kostnaderna under resten av 
verksamhetsåret. 
 
Beslut: Styrelsen beslutade att de aktiviteter om inte 
nödvändigtvis måste genomföras ska läggas på is. 
 
Björn Bettner fick i uppdrag att utreda om upphandlingen av resor 
kan utföras på ett annat sätt .  
Styrelsens uppfattning är att SSSF hellre ska betala lite mer för att 
kunna vara flexibel i beställningar och avbeställningar. 

  
 
 
 
 
 
Samtliga 
 
 
GS 
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Beslut tas på nästa möte. 
 
b) behov ekonomi/eget kapital 
Diskuterades. Styrelsen anser att det är viktigt ha ett eget kapital 
som säkrar verksamheten långsiktigt. Frågan tas upp igen vid 
nästa möte i samband när budgeten behandlas. 
 
c) budget 09/10 
Aktuellt läge i budgetprocessen diskuterades. En ny version 
kommer att presenteras vid nästa styrelsemöte. 
 
d) Ändrat räkenskapsår 
Beslut: Björn Bettner fick i uppdrag att undersöka möjligheterna 
för att ändra räkenskapsåret till 05-01—04-30. Beslut i frågan tas 
vid nästa styrelsemöte. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
GS 

9 Info & Media 
Kontaktträff aktiva/förbundet/sponsorer 14 maj 
Beslut: Styrelsen beslutade att som en konsekvens av § 8A att 
ställa in den planerade info-träffen  med landslagstruppen den 14 
maj i Stockholm. 
 

  
 
Leif 

10 RIG & MIUNRIG o MIUN  - GS-rapport bifogas 
Styrelsen fastslog att det mångåriga och mycket framgångsrika 
samarbete med nuvarande RIG Sollefteå och Torsby ska, så länge 
kvaliteten upprätthålls, prioriteras. SSSF ser i grunden positivt på 
ett Reg i Östersund med en regional verksamhet av hög kvalite. 
 

  

11 Forum     
Forum arrangeras 16-17 maj i Östersund. Frågor som kommer att 
behandlas är utbildning, regler, samt föreningsutveckling. 
 

  

12 Årsberättelse  
Inför sammanställningen av Årsberättelse 2009 uppmanades alla i 
Styrelsen att till Stefan Söderblom senast 19 juni, inkomma med 
förslag/bidrag  på/till innehåll. 
 

  
 
Samtliga 

13 Föreningsutveckling    
Jan Forsgren rapporterade att: 
a) Fem skidskyttekonsulenter för föreningsutveckling har utbildats 
och står beredda att bistå föreningarna med stöd.  
 
b) Vapenlagen har för skidskyttesporten omsatts till två 
faktahäften om Säkerhet och vapenhantering; en allmän och en 
specifik del. Särskild vikt kommer att läggas under det närmaste 
halvåret för att öka kunskapsnivån så att vapenlagen följs vid all 
verksamhet. Alla aktiva från 15 år och alla skidskytteinstruktörer 
måste innan tävlingssäsongen börjar i november 2009 ha 
genomgått utbildning och klarat Skidskyttekortet. 
 
e) Svenskt skidskytte har en positiv utveckling på sin bredd vilket 
följande SM-statistik visar:   
 2007   2008   2009 
Deltagande klubbar vid avslutande SM  26 29 32 
Antal anmälda 155 185 220 
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14 Svensk Tävlingsverksamhet 

Björn Bettner redovisade intrycken från avslutande SM i 
Östersund: Mycket bra arrangemang, mycket publik med mellan 
800 och 1000 per dag under lördag och söndag, rekordstor SM-
middag med mer än 500 deltagande.  
Det nationella tävlingsprogrammet upplevs av de aktiva för tunt. 
SSSF tävlingsgrupp kommer under Skidskytteforum i maj se över 
hur tävlingprogrammet kan utvecklas. 
 

  

15 Vision 2014 
Beslut: Uppdrogs åt Birgitta Kristoffersson och Leif Emsjö att 
utforma en skrivelse som beskriver tanken med Vision 2014 och 
som inspirerar skidskytte-Sverige att engagera sig och bidra i en 
process som utvecklar sporten. Skrivelsen skickas till distrikt och 
klubbar med begäran om svar senast 17 aug. 
Beslut: Jan Forsgren presenterar Vision 2014 vid Skidskytteforum, 
beskriver klubbarnas uppdrag och uppmanar till delaktighet från 
distrikt och klubbar. 
 

  
Birgitta/Leif 
 
 
 
 
Jan 

16 Övriga frågor   
a Sundsvall – upprustning av stadion 

Styrelsen underströk att den ser positivt på en upprustning av 
skidskyttestadion i Sundsvall. 
 

  
 

b Förbundskapten Staffan Eklund 
Staffan informerade om och summerade årets framgångsrika 
säsong om inneburit att Sverige avancerat i nationsranking till 
andraplats för damer, fjärdeplats för herrar. Staffan berättade om 
läget inför den kommande spännande OS-säsongen. 
Sverige har utökat antal starter i WC som Staffan delvis kommer 
att använda till ett ge unga lovande åkare chans att prova på 
hetluften. Ett sätt att bredda toppen och minska risken att skador 
skapar stora luckor i truppen. 
 

  
 

17 Nästa möte och mötets avslutande   
 Nästa möte: Telefonmöte  söndag 24/5 kl 18.00 

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet 
avslutat. 
 

  

  
 
 
 
Jan Forsgren Leif Emsjö Björn Eriksson 

 


